
Rib 24.007 Toegankelijkheid Huis van de Stad 
Goed dat de organisatie Ongehinderd de toegankelijkheid van het Huis van de 
Stad heeft onderzocht en aanbevelingen heeft gedaan. Voor Rijswijks Belang is 
het belangrijk dat het Huis van de Stad toegankelijk is en dat inclusiviteit in 
ons stadhuis zorgvuldig geborgd is. Niet alle aanbevelingen worden echter 
opgevolgd. Daarbij lijkt esthetiek boven inclusiviteit verkozen te worden. 
Vanwege esthetische redenen worden er geen markeringen en tactiele 
indicatoren aangebracht aan de marmeren trappen.Wat is de achterliggende 
afweging van deze aanbeveling door de organisatie Ongehinderd ?  
Antwoord: De organisatie Ongehinderdgeeft aan dat de aanbeveling is gebaseerd 
op het risico op vallen. 
En wat is de consequentie, voor bijvoorbeeld visueel beperktebezoekers, als deze 
aanbeveling niet opgevolgd wordt? 
Antwoord: Na evaluatie volgens de criteria van het Nederlands Keurmerk voor 
Toegankelijkheid zijn er verbeteradviezen verstrekt. Het is aan ons om te beslissen 
of we deze adviezen opvolgen. Het niet opvolgen ervan betekent niet dat de 
huidige situatie niet adequaat is, maar het zou een mogelijke verbetering kunnen 
betekenen. Momenteel hebben we ervoor gekozen om het advies niet over te 
nemen, deels vanwege de beschikbaarheid van Gastheren en -vrouwen die indien 
nodig assistentie kunnen verlenen. Op deze manier blijft er ondersteuning 
beschikbaar voor diegenen die mogelijk hulp nodig hebben. 
Verder wordt het hefplateau op de eerste etage bij de raadzaal niet aangepast. 
Mochten bezoekers of medewerkers met eigen vervoersmiddel of eigen 
hulpmiddel niet op het hefplateau passen dan kan er gebruik gemaakt worden van 
de leen rolstoel en scootmobiel. Bent u het met ons eens dag dit voor de 
betrokkene geen inclusieve oplossing is maar juist ongemakkelijk is en de 
bijzonderheid van betrokkene juist benadrukt? Is hier geen andere oplossing voor 
te bedenken? 
Antwoord: Met het beschikbare hefplateau wordt in principe de toegankelijkheid 
gewaarborgd.  
Mocht een eigen hulpmiddel niet passen op dit plateau, is dit een uitzonderlijke 
situatie die naar onze mening niet per se tot meer ongemak zal leiden. Indien 
blijkt uit de praktijk dat het huidige plateau te veel ongemakken met zich 
meebrengt, kan overwogen worden om een breder plateau te installeren. Het is 
echter belangrijk om te weten dat hier kosten aan verbonden zijn die extra 
middelen vereisen van uw raad. 
 


